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Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 26.06.2024 
Deltagere: 
 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Jørn Michalsen,  Henriette Angelica Bakkeli 
Götz, Thomas Gøtz, Morten Riis Andersen, Petter 
Farstadvoll, Benthe Jordin 
 
 
 
Espen Hillmann, Anne-Mette Klokkerud 

 
Dato: 

 
26.06.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Jørn Michalsen 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 07.05.2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Oppdatering var vedlagt sakspapirene. 
Ble tatt til etterretning 
 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten R. A:  
Gruppene var godt representert i flere ritt. Opplegget med Color 
Line Tour var vellykket, og bør gjentas. 
Nå er det sommerferie 
 
Masters 
Gode resultater i NM i Masters. Gratulerer til gullvinnerne Jan 
Bodin, Ingvill Myrvold, Marion Nilsen og de andre medaljevinnerne. 
 
NM elite 
Bedre deltakelse enn på mange år. Spesielt hyggelig med mange 
juniorer, som kjørte godt. Emil August Longva tok en sterk 6. plass. 
 
 
Planer framover  
Mange skal kjøre U6 i sommer, ettersom Tor te Fjells er avlyst.  
 
 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T:/Petter F: 
Mange gode resultater i Norgescup/UCII-ritt. Flere har deltatt på 
landslag.  Kommende helg er det NM. 
Det har dessverre ikke vært mulig å finne leder til stigruppe 15+, 
som derfor ikke har noen aktivitet 
 



 

 

Intern Intern 

.  

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Ikke mye å melde.  Det minnes om mulighet for gratis treninger 
lørdager i sommer. 

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Lite nytt. 

Rapport/innspill fra materialforvalter Thomas Gøtz Bilen er i full bruk. Thomas har full kontroll. Han ser på avtaler for 
bil fra 2025. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang regnskap/tall pr. 31.05.2024. Det har vært stor 
aktivitet også ut og inn av konto. Mange inntekter er kommet etter 
årsskiftet. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
Ved forrige styremøte var det 779 medlemmer. Pr. Dags dato har 
vi fått flere medlemmer, med 797. Vi skal markere medlem 
nummer 800. 
 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Oversikt var vedlagt sakspapirene . Vi gjennomførte åtte ritt på en 
måned med glans. Mye heder til klubben og funksjonærer. 
Følgende ble vedtatt med hensyn til ritt 2024 og årene fremover: 

• IF Frøy søker om å arrangere Oslo tredagers som 
Norgescup i gateritt, tempo og fellesstart, fortrinnsvis i 
første halvdel av mai 2025. Vi går i dialog med NCF for å 
finne riktige datoer. 

• IF Frøy søker om å arrangere NM i landevei i 2028, med 
forbehold om at forutsetningene faller på plass. Dersom 
NCF sier ja, tar vi kontakt med Oslo kommune om 
arrangementet. 

• IF Frøy forlenger søknadene om NM i maraton og NM i 
CX til 2026. 

• Vi setter ned en gruppe som ser på tiltak for å øke 
deltakerantallet i Terrengsykkelrittet. 

• Vi etablerer en kioskgruppe som får ansvaret for kiosk på 
våre ritt i 2025. 

 
For øvrig: Tidtakerutstyr som er bestilt skal være på lager i Norge i 
månedsskiftet juni/juli. 
 
 

Innkomne forslag: 
 
Rammeverk for søknader om 
økonomisk støtte til eliteutøvere 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Morten 
Forland/ 
Petter Tiltnes/ 
Petter 
Farstadvoll/ 
 

Det ble vedtatt å dekke startkontingent til UCI-ritt i Göteborg og 
Huskvarna, etter søknad. 
 
Utforming av elitekontraktene gjennomgås i høst. 
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Forslag om innstramming for bruk av 
elsykkel på sti 
 

Morten 
Forland/Jørn 
Michalsen 

Det er kommet et forslag om å stramme inn bruk av elsykkel på sti. 
IF Frøy sender inn høringsinnspill innen fristen 15. september. Vi 
samarbeider med NCF, NOTS og andre klubber 

Klubbmesterskap 2024  Datoene ble satt til tirsdag 10. september (landevei), onsdag 11. 
september (terreng) og torsdag 12. september (tempo). 
Morten RA skriver søknader for landevei. 
Gruppene har ansvar for sine klubbmesterskap. 

Valg av fritidstøy Petter Tiltnes To tilbud var innhentet. Sportsbranding ble valgt. 
Petter Tiltnes følger opp. 

Neste styremøte  Tirsdag 13.  august. 
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